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Opnieuw over de bouwroute.  
 
In uw vorige vergadering presenteerde de wethouder een brief over de aanpak van de 
‘Ripperda impasse’. Hij kreeg toen de vraag of er ook rekening gehouden was met de 
uitkomst van de recente bewonerspeiling over de route voor het bouwverkeer.  
Die uitkomst lag immers op tafel: een grote meerderheid is tegen de geplande zuidroute 
dwars door de woongemeenschap, en kiest voor de directe route langs de noordkant; 
veel korter, veel minder ongerief.  
 
De wethouder ging niet op die vraag in. Wel zei hij dat die peiling kon worden afgedaan 
als ‘typisch geval van eigenbelang’ van een betrokkene.  Maar dat is niet juist. 
 
Die peiling kwam tot stand na overleg met het VvE bestuur. Die kon dit formeel namelijk 
niet zelf doen, omdat de openbare weg buiten zijn verantwoordelijkheid valt. Dus werd 
het een bewonersinitiatief: uitgevoerd onder alle omwonenden van de kazerne, en ook 
de Kornetstraat en de Huzarenstraat. Ruim 70% blijkt voor de noordroute. Dat is het 
algeméén belang; geen hobby van een enkeling! 
  
In de brief van de wethouder staat wel degelijk letterlijk waarom zijn mensen toch de 
zuidroute willen: “omdat die minder overlast geeft”. Maar de peiling bewijst dat die juist 
méér overlast geeft. En dat die bovendien een gevaarlijk veiligheidsrisico inhoudt voor 
de daar vrij, autoluw, spelende kinderen. Er hoeft daar maar één vrachtwagen te snel de 
bocht te nemen en het kan mis gaan. Wie neemt die verantwoordelijkheid? 
Zo worden er nog een paar redenen genoemd, en die blijken helaas - met respect – net  
zo ontoereikend. U kunt dit lezen in mijn brief. 
   
Het kan toch niet zo zijn dat met dit soort argumenten de bewoners  - en ook uw 
commissie – vrede hebben? Wel wordt komende maandag met de bouw begonnen en 
heeft de bouwer opdracht de zuidroute te volgen. Ook al is het onderwerp nog bij u in 
behandeling. 
 
Los van het veiligheidsgevaar dreigt nu dat de bewoners nog een jaar langer in de 
viezigheid blijven zitten, omdat de openbare weg bouwroute moet blijven en niet wordt 
aangepakt en de beloofde groenvoorziening evenmin.  
 
Het lijkt mij dat het voor uw commissie nog niet te laat is om deze gang van zaken te 
keren. 
 
Ik dank u voor uw aandacht. 


